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Paar aanvullingen conecties in tekst in hoofdletters
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Goedemorgen

Om jullie even mee te nemen Gisteren is er een SGO geweest waarin de aanpak van de afschaling van de crisis is

sn Daarin zijn een paar belangrijke besluiten SGO BESLIST NATUURLIJK NIET ZELF genomen zoals die ik

teruggekoppeld heb gekregen
bes|
van E

Het SGO zal niet het voorpoortaal blijven maar het wordt een HAC waarin elk departement kan kiezen wie ze daar

als SG of DG in afvaardigen ZE SPREKEN ZELF GEWOON VAN AMBTELIJK VOORPORTAAL EN IK VERMOED DAT DE

MEESTE DEPARTEMENTEN TOCH HUN SG GAAN AFVAARDIGEN VWS DUS GEWOON DGV HEB GEPLEIT VOOR MEER

ICCB ERVARING ERIN

1

Er is geconstateerd dat de afschaling per 1 juni nog niet haalbaar is Er is nog niet voldoende comfort dat het

programma samenleving en Covid 19 er al helemaal klaar voor is om de taken van NCTV over te nemen De

opdracht en reikwijdte van hun programma moet duidelijker worden voordat NCTV helemaal kan afschalen

2

Voor de overstap naar de gewone besluitvormingsprocedure is het ook nog te vroeg Er lag een planning waarbij
geen rekening gehouden is met de al ingeplande OMT s Daarom dat in ieder geval de komende twee weken nog

het stramien van de Mccb gevolgd wordt MC Covid 19 start daardoor niet eerder dan over 2 weken WEL NU AL

OMT PLANNING VOOR VANAF 2 3 WEKEN GAAN AANPASSEN OP RITME VAN MR BESLUITVORMINIG

3

Behoefte om wel zichtbaar minder te doen en ook om aan het verzoek van de andere departementen te voldoen om

weer naar reguliere besluitvorming over te gaan Dus het verzoek om de Mccb s alleen te richten op OMT advies en

maatregelen en enig ander onderwerp over COVID op gewone MR agenda te zetten EN DAARVOOR OOK AL VAST

HET NIEUWE TOPAMBTELIJKE VOORPORTAAL VOOR TE GEBRUIKEN KAN OOK AGENDA VIJFHOEK ONTLASTEN DIE

NU OVERBELAST IS

4

AZ J V VWS is gevraagd AZ neemt de lead om een voorstel te maken voor een besluitvormingsplanning tot het

reces tijdens het reces light en daarna om a s zaterdag in het Catshuis te bespreken Ik zal uitzoeken wie dat

precies doet en daar^^en onze eigen adviseurs bij betrekken die de afgelopen weken ook telkens bij de planning
betrokken zijn geweest

5

De Vora heeft de ruimte om de taken van het NKC in nieuwe club organisatie vorm te geven los van het programma6
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Samenleving en Covid 19 en VWS maar wel expliciet met samenhang daamnee DIT KLOPT NIET GINC^OVE^
ANDER AGENDA PUNT GEWOON IN VOORSTEL DAT GEMAAKT WORDT GOED BORGEN SAMEN MET

DAT HUIDIGE GOED LOPENDE COMMUNICATIE INFRA BEHOUDEN BLIJFT
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Iklopt het zo Dan deel ik het ook rrtetQ10 2e
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